

Уважаемые участники мастер-курса Prof. Dr. Robert Carvalho da Silva (Brazil)
«**НОВЕЙШИЕ ЭСТЕТИЧЕСКИЕ ПРОТОКОЛЫ ИМПЛАНТОЛОГИИ И ПЕРИОХИРУРГИИ**»

Команда DENTISTRY EDUCATION INSTITUTE приветствует Вас в AZIMUT Сити Отель
Комсити Москва (NOVOTEL).

РАСПИСАНИЕ:

20 апреля 2024, суббота

9:00

Регистрация

10:00

Гарантированные методы устранения одиночных и множественных рецессий:
планирование и хирургические процедуры для достижения успеха

11:40

Кофе-брейк

12:00

Техника аугментации и восстановление мягких тканей. Хирургические процедуры для
абсолютного герметизма тканей (аутотрансплантаты, альтернативные материалы и
лоскуты)

14:00

Обед

15:00

Методы коррекции десневой улыбки

16:40

Кофе-брейк

17:00

Реконструкция мягких тканей при немедленной имплантации

19:00

Общение с залом, фотосессия и вручение сертификатов

19:30

Завершение первого дня

21 апреля 2024, воскресенье

10:00

Работа с лункой после удаления зуба в эстетически значимой зоне. Работа с тканями
лунки: одномоментная имплантация или сохранение лунки?

11:40

Кофе-брейк

12:00

Кортикотомия. Верное решение для подготовительного этапа ортодонтического лечения

14:00

Обед

15:00

Алгоритм принятия решений и забор соединительной ткани - практическая работа группы (hands-on) часть 1

16:50

Кофе-брейк

17:10

Мягкотканная аугментация: забор соединительнотканного трансплантата, туннельная методика, закрытие рецессий, Vista, полный хирургический протокол Implants Perio (hands-on) часть 2

19:00

Завершение второго дня

22 апреля 2024, понедельник

10:00

Лечение эстетических и биологических осложнений в эстетически значимой зоне

11:40

Кофе-брейк

12:00

Аугментация альвеолярного гребня в 3D: Пределы возможностей и предсказуемость методов. Закрытие рецессий при полном хирургическом протоколе (hands-on) часть 3

14:00

Обед

15:00

Направленная костная регенерация: аугментация при помощи мембран и титановых пинов (hands-on) часть 4

16:40

Кофе-брейк

17:00

Обсуждение кейсов, ответы на вопросы

19:00

Завершение мастер-курса

Организатор программы - международной образовательная платформа для стоматологов:

Dentistry Education Institute www.dentistry.education



**Dear participants of the master course Prof. Dr. Robert Carvalho da Silva (Brazil)
"NEWEST AESTHETIC PROTOCOLS FOR IMPLANTOLOGY AND PERIOSURGERY"**

**The DENTISTRY EDUCATION INSTITUTE team welcomes you to the AZIMUT City Hotel
Comcity Moscow (NOVOTEL).**

SCHEDULE:

April 20, 2024, Saturday

9:00

Registration

10:00

Guaranteed Methods for Correcting Single and Multiple Recessions: Planning and Surgical Procedures for Success

11:40

Coffee break

12:00

Augmentation technique and soft tissue restoration. Surgical procedures for absolute tissue sealing (autografts, alternative materials and flaps)

14:00

Dinner

15:00

Methods for correcting a gummy smile

16:40

Coffee break

17:00

Soft tissue reconstruction with immediate implantation

19:00

Communication with the audience, photo session and presentation of certificates

19:30

Completion of the first day

April 21, 2024, Sunday

10:00

Working with a hole after tooth extraction in an aesthetically significant area. Working with socket tissue: immediate implantation or socket preservation?

11:40

Coffee break

12:00

Corticotomy. The right solution for the preparatory stage of orthodontic treatment

14:00

Dinner

15:00

Decision-making algorithm and connective tissue sampling - practical group work (hands-on) part 1

16:50

Coffee break

17:10

Soft tissue augmentation: connective tissue graft harvesting, tunnel technique, recession closure, Vista, complete surgical protocol Implante Perio (hands-on) part 2

19:00

End of the second day

April 22, 2024, Monday

10:00

Treatment of aesthetic and biological complications in an aesthetically significant area

11:40

Coffee break

12:00

3D alveolar ridge augmentation: Limits and predictability of methods. Closing recessions with a full surgical protocol (hands-on) part 3

14:00

Dinner

15:00

Guided bone regeneration: augmentation using membranes and titanium pins (hands-on) part 4

16:40

Coffee break

17:00

Discussion of cases, answers to questions

19:00

Completion of the master course

The organizer of the program is an international educational platform for dentists:
Dentistry Education Institute www.dentistry.education

